



入會辦法

宗旨

1. 促進及維護綫路板行業的權利及利益。
2. 代表綫路板行業向政府或其他團體表達意見。
3. 通過以下方式發展並加強內部和外部的交流，著重增強合作和商務機會：
 - 組織技術、商務研討會及娛樂活動
 - 收集與行業相關的訊息，並定時向會員分發
 - 與海外綫路板團體建立聯系，如 CPCA、JPCA、TPCA、IPC、KPCA、IPCA、EIPC 等等
4. 建立並管理基金，以作慈善用途。

服務範疇

香港綫路板會刊
季度出版之會刊內容包括市場前景、技術文章、新聞和活動、會員資訊。

網站

及時更新市場新聞、培訓課程、人才招聘、近期活動、技術文章、執行委員會情況和會員信息。

娛樂活動

組織高爾夫球比賽、旅行、麻雀比賽、聯歡晚宴、保齡球比賽、羽毛球同樂日及遊艇租賃服務等。

培訓和技術課程

每月舉辦培訓課程，以幫助綫路板行業工程師掌握最新技術，促進行業技術進步。

市場資訊

至世界 PCB 行業相關市場新聞發佈，每年進行市場調查。

香港、中國及海外事務

將有關行業之中國、香港或海外的政策收集，並發佈給各會員。

展覽會及海外關係

每年組織籌辦展覽會，參加 WECC 世界電子電路理事會會議及展覽。

環保

收集及整合會員提出有關環保的問題，並代表業界向政府相關部門表達意見。

行業標準

參與 IPC 亞洲標準的制定以及審核技術文件。

入會申請程序

於遞交申請表時，請連同：

1. 商業登記副本乙份 (公司會員)
2. 公司代表或申請人照片及名片各乙張
3. 以劃綫支票繳付。抬頭請註明"香港綫路板協會有限公司"
4. 或直接存入本會銀行戶口匯豐銀行戶口號碼: 469-089601-838
5. 寄往: 香港綫路板協會秘書處, 香港九龍觀塘成業街 7 號寧晉中心 22 樓 B 室
(註: 申請表可於網站 <http://www.hkpcb.org> 下載)

入會費及年費

公司會員	入會費	HK\$3,000.00
	年費	HK\$1,250.00

公司會員會籍有效期為：加入日期起計 12 個月

個人會員	年費	HK\$500.00
------	----	------------

個人會員會籍有效期為：該年度 1 月 1 日至 12 月 31 日

聯系方式

香港辦事處

電話#: 852-2155 5099

傳真#: 852-2155 9099

地址: 香港九龍觀塘成業街 7 號寧晉中心 22 樓 B 室

網址: <http://www.hkpcb.org>

電郵 ID: secretary@hkpcb.org

深圳代辦處

電話#: 755-8624 0033

傳真#: 755-8624 0022

地址: 深圳市南山區桃園路 171 號

深圳發展銀行南山大廈 13A2

Membership Application Procedure

Our mission and objectives

1. To promote and protect the rights and interests of the printed circuit industry.
2. To represent the industry and present its views to the Government and/or other parties.
3. To develop and strengthen internal and external communication, with a view to enhancing cooperation and business opportunities, by means of the following:
 - Organizing technical/business seminars and recreational functions
 - Gathering and distributing relevant information to members
 - Establishing links with overseas counterparts, such as CPCA, JPCA, TPCA, IPC, KPCA, IPCA and EIPC
4. To establish and manage funds for charity purposes.

Service Offer

Publication

Issue a quarterly Journal that contains market outlook, technical articles, news & activities, members' information.

Website

Timely update on market news, training programs, recruitment notices, recent activities, technical paper, executive committee details and members' information.

Recreational Activities

Organize golfing, outing, mahjong competition, dinner party, bowling competition, badminton fun day, yacht rental service, etc.

Training and Technology Course

Conduct monthly training courses to equip PCB engineers with the latest technologies to enhance the advancement of the industry.

Market Information

Publish market news related to the global PCB industry and conduct market survey annually.

HK China & Overseas Affairs

Collect and distribute related policies of China and HKSAR government.

Exhibition and Overseas Connections

Organize the annual HKPCA Show and participate in WECC members' meetings & exhibitions.

Environmental Protection

Collect and consolidate environmental issues from members and represent the industry to present its view to related government departments.

Industry Standard

Participate in IPC's Asia standards development activities and review technical papers.

Membership Application Procedure

When submitting the application form, please attach:

1. A copy of the Business Registration (for corporate member);
2. A photo and name card of the company representative or applicant;
3. A crossed cheque payable to "Hong Kong Printed Circuit Association Ltd." OR deposit to our HSBC bank A/C at 469-089601-838
4. Post to : HKPCA Secretariat, Unit B, 22/F, Legend Tower, 7 Shing Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, H.K.

(Note: The application form is available on our website <http://www.hkpc.org>)

Entrance Fee & Annual Membership Fee

Corporate member	Entrance fee	HK\$3,000.00
	Annual membership fee	HK\$1,250.00

Annual Corporate Membership: 12 months from the enrolment date.

Associate member	Annual membership fee	HK\$500.00
------------------	-----------------------	------------

Annual Associate Membership: From January 1 to December 31 of the year

Contact

Hong Kong Office

Tel#: 852-2155 5099

Fax#: 852-2155 9099

Address: Unit B, 22/F, Legend Tower, 7 Shing Yip Street,
Kwun Tong, Kowloon, H.K.

Website: <http://www.hkpc.org>

Email ID: secretary@hkpc.org

PRC Office

Tel#: 755-8624 0033

Fax#: 755-8624 0022

Address: Room A2,13/F,
SZ Development Bank Nanshan Building ,
171 Taoyuan Road, Nanshan District, Shenzhen